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Kommunstyrelsen 2021-05-05 116 
 

 

Plats och tid Kommunalhuset Arvidsjaur klockan 08.00-12.05 

 

Beslutande Sara Lundberg (s), ordförande 

Marcus Lundberg (s) 

Johan Lundgren (s) 

Britt-Inger Hedman (v) 

Leif Andersson (c) 

Lennart Wigenstam (c) 

Marius Helland Vassbotn (m) 

Ulf Isaksson (s), tjg ers 

Kenneth Bäcklund (v), tjg ers 

Ann-Karin Sörmo (c), tjg ers 

Bjarne Hald (c), tjg ers 
 

 
 

 

 
 

 

 

Övriga närvarande Lena Ruth, kommunchef 

Birgitta Häggström, ekonomichef 

Liselott Sandström, sekreterare 

 
 

 

 

 
 

Utses att justera Leif Andersson 
 

Justeringens Kommunalhuset Arvidsjaur 2021-05-11 kl. 16.00 

plats och tid 
 

   Paragrafer 86-110 

Underskrifter Sekreterare Liselott Sandström 
 

  ___________________________  

 Ordförande Sara Lundberg  
 

   

 Justerande Leif Andersson 

 
 

Anslag / Bevis 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag 

 

Organ Kommunstyrelsen 

 

Sammanträdesdatum 2021-05-05 

 

Datum då anslaget 2021-05-11 Datum då anslaget 2021-06-02 

sattes upp tas ned 
 

Förvaringsplats för Kommunstyrelsens kansli 

protokollet 
 

Underskrift   
 Liselott Sandström 

 
Utdragsbestyrkande 
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Ärendeförteckning 

 

Ks § 86 

Fastställande av dagordning 
 

Ks § 87 

Val av justerare samt tid och plats för justering 
 

Ks § 88 

Delgivningar 
 

Ks § 89 

Anmälan av beslut i delegerade ärenden 
 

Ks § 90 Dnr 00004/2021 042 

Ekonomisk uppföljning månadsvis år 2021 
 

Ks § 91 Dnr 00077/2021 041 

Mål- och resursplan 2022-2024 - Politiska prioriteringar 
 

Ks § 92 Dnr 00285/2020 843 

Kommunal strategi för befintliga och nya utflyktsmål 
 

Ks § 93 Dnr 00273/2020 339 

Återbruk av kommunvapen på parkbänkar (Medborgarförslag) 
 

Ks § 94 Dnr 00209/2020 317 

Gatubelysning på Gökstigen (Medborgarförslag) 
 

Ks § 95 Dnr 00200/2020 312 

Promenadstig i Moskosel (Medborgarförslag) 
 

Ks § 96 Dnr 00236/2020 023 

Anställ en bredbandsinformatör (Medborgarförslag) 
 

Ks § 97 Dnr 00028/2021 865 

Donation av konstverk till nya konstmuseet i Kiruna (Medborgarförslag) 
 

Ks § 98 Dnr 00117/2021 022 

Synliggörande av det samiska språket och kulturen i annonser och 

vid tjänstetillsättningar i Arvidsjaurs kommun 
 

Ks § 99 Dnr 00240/2020 106 

Löpande information till kommunstyrelsen från kommunens representant i 

Norrbottens Läns Kollektivtrafikmyndighet (RKM) 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Ärendeförteckning 

 

Ks § 100 Dnr 00132/2021 100 

Inriktningsbeslut – Utredning av effekter avseende förändring i drift- och 

ägarstruktur Camp Gielas 
 

Ks § 101 Dnr 00133/2021 532 

Upplåtelse av järnvägssträckan Jörn - Arvidsjaur, bandel 151 i Arvidsjaur 

och Skellefteå kommuner 
 

Ks § 102 Dnr 00037/2020 009 

Motion - Förslag till besparingar i kommunens centrala administration 
 

Ks § 103 Dnr 00116/2021 007 

Revisionsreglemente för Arvidsjaurs kommun 
 

Ks § 104 Dnr 00083/2021 003 

Arbetsordning för kommunfullmäktige och presidium – Revidering 
 

Ks § 105 Dnr 00287/2020 007 

Revisionsrapport, Granskning av socialnämndens arbete mot våld i hemmet 

- Återrapportering från socialnämnden 
 

Ks § 106 Dnr 00110/2020 700 

Handlingsplan för att motverka självmord (Medborgarförslag) 

 

Ks § 107 Dnr 00002/2021 101 

Kommunchefens rapport 
 

Ks § 108 Dnr 00003/2021 101 

Rapport från kommunstyrelsens ordförande 
 

Ks § 109 Dnr 00026/2021 991 

VD-rapport - Arvidsjaur Kommunföretag AB 
 

Ks § 110 Dnr 00019/2021 998 

Uppföljning av Arvidsjaur Flygplats AB’s verksamhet och ekonomi år 2021 

 

_____ 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Fastställande av 

dagordning 
 

 

 

Ks § 86 

 

Kommunstyrelsen har att fastställa dagordning för sammanträdet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Dagordningen fastställs. 

 

_____ 
 

 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Val av justerare samt tid 

och plats för justering 

 
 

Ks § 87 
 

Kommunstyrelsen ska utse justerare att jämte ordföranden justera dagens 

protokoll, samt besluta om tid och plats för justering. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Leif Andersson utses att justera protokollet. 

2. Kenneth Bäcklund utses till ersättare. 

3. Protokollet ska justeras på kommunstyrelsens kansli 2020-05-11 

klockan 16.00. 

 

_____ 
 

 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Delgivningar 
 

 

Ks § 88 Expedierat per e-post om inget annat anges. 

 

III Meddelandeärenden 

 

* Prognos och finansiering 2021 (ev. tilläggsfinansiering)     Dnr 1/2021 

- Regionala Kollektivtrafikmyndigheten (RKM) 

 

* Upphandling av kollektivtrafik Sorsele-Arvidsjaur 

- Kommunstyrelsen Sorsele kommun 2021-04-13 § 62 

 

* Verksamhetsplan 2021 och verksamhetssummering 2020 

- Norrbottens E-nämnd 

 

* Cirkulär 21:16 Huvudöverenskommelse HÖK 21 med Lärarförbundets 

och Lärarnas Riksförbunds Samverkansråd 

- Sveriges Kommuner och Regioner 

 

* Cirkulär 21:18 Ändrade regler vid dag 180 i rehabiliteringskedjan 

- Sveriges Kommuner och Regioner 

 

* Protokoll 2021-03-16 

- Norrbottens E-nämnd 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

_____ 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Anmälan av beslut i 

delegerade ärenden 

 

Ks § 89 

 

Delegeringsbeslut som anslagits på kommunens anslagstavla 
 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-03-31 §§ 23-24 2021 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-04-21 §§ 25-35 2021 

 

II Övriga delegeringsbeslut 
 

Kommunchef Lena Ruth 

Beslut om avslag på begäran om utlämnande av allmän 

handling samt utlämnande av handling med förbehåll §§ 1-1 2021 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Redovisningen godkänns. 

 

_____ 
 
 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 

 

  

plan69
Markering
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Ekonomisk uppföljning 

månadsvis år 2021 

 

Ks § 90 Dnr 00004/2021 042 

 

Ekonomisk uppföljning till och med 2021-03-31 redovisas. 

 

Kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige, revision m.m. har ett prognostiserat underskott 2021 

på grund av att revisionen inte periodiserade en faktura till 2020. 

Kommunstyrelsens överskott beror på att medel från två politiska 

prioriteringar inte behöver användas eftersom det finansieras med andra 

medel. 
 

Räddningstjänsten prognostiserar ett underskott med 0.6 Mnkr, vilket de 

informerat kommunstyrelsen. 
 

Kostenheten ska ha en nollbudget men prognostiserar att budgeten kommer 

överskridas med 2,5 Mnkr pga. att berörda kunder inte kommer betala det 

faktiska portionspris som räknades fram i november år 2020, utan istället 

det pris man fick till sig tidigare i budgetprocessen. Vid portionsberäk-

ningarna i november framkom höga portionspriser i två av tillagnings-

köken. Ett arbete har därför startats för att effektivisera verksamheterna och 

komma ned i kostnader för portionspriser. Ett av produktionsköken 

kommer under året göras om till mottagningskök. Den totala besparingen 

för hela omorganisationen beräknas bli minst 2,5 Mnkr och ge effekt under 

år 2022. Utfallet för kostenhetens verksamhet har legat på samma nivå de 

senaste fem åren, men kundunderlaget har minskat ganska kraftigt i båda 

köken och till slut nås en brytpunkt när det inte längre är hållbart och 

förändringar måste göras. 

 

Socialnämnden 

Prognosen pekar mot ett överskott på ca 2,4 Mnkr. Detta beror till stor del 

på högre intäkter än budgeterat. 
 

Äldreomsorgen ser i stort ut att hålla sin budget förutom hemtjänsten som 

nu går över sin personalbudget på grund av stor ökning av hemtjänst-

timmar. 
 

Avdelningen för funktionshindrade visar ett minus på 1,3 Mnkr. I budget 

fanns medräknat en intäkt på 1,9 Mnkr från Försäkringskassan i ett 

specifikt ärende rörande personlig assistans där Försäkringskassan lämnade 

avslag. Bortsett från det så gör verksamheten ett litet plusresultat. Det 

ärende det gäller är överklagat. 
 

Individ- och familjeomsorgen prognos ser bra ut. Verksamheten fick ökad 

budget från förra året och det ser ut att hålla. 

Justerandes sign 

 

 
 

Beslutsunderlag 

Uppföljning 

Utdragsbestyrkande 
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 Bilaga /. 

 
Beslutet skickas till: 

. Barn- och utbildningsnämnden 

. Skolchef 

. Kommunfullmäktige 

. Revisorer 

 
 

Ks § 90, forts. 

 

Socialnämnden, forts. 

Poolen - Eftersom skolan under pågående budgetår klivit av samverkan så 

ser poolen ut att göra ett minusresultat på ca 0,5 Mnkr. 
 

Hälso- och sjukvårdsenheten följer budget. 
 

Framtiden - Förutom att hemtjänsttimmarna ökar inom äldreomsorgen så 

står dessutom ganska många tomma trygghetslägenheter som det inte 

kommer in några intäkter för. 

För AFF:s verksamhet är Försäkringskassans nya linje, att säga nej till allt, 

ett stort bekymmer för framtiden med ökade kostnader som följd. 

IFO är en oberäknelig verksamhet där ekonomin i dagsläget ser mycket bra 

ut. Beslutet med att öka IFO:s budget var ett mycket klokt beslut. 

Poolens bekymmer är att det är svårt att rekrytera och bristen på vikarier 

inom verksamheten kommer på sikt att bli värre. 

Pandemin har dock gjort att verksamheterna har fått, och kommer nog att 

få, mer pengar till utbildning samt personalförsörjning de närmaste åren. 

Det gäller bara att hitta personer som vill jobba inom yrket. 

 

Barn- och utbildningsnämnden 

Verksamheterna har startat vårterminen stadigt och samtliga enheter har 

budget i balans. Dock finns frågetecken kring Sandbackaskolan om de inte 

får de extra pengar de äskat för 2021. Tillförs Sandbackaskolan dessa 

pengar är alla enheter i balans. 

 

Miljö-, bygg- och hälsoskyddsnämnden 

Prognosen är att budgeten följs. Att intäkterna är lägre än periodiserad 

budget beror på att alla årsavgifter inte skickats ännu samt att bygglovs-

intäkterna ökar när byggsäsongen drar igång. 

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Ekonomisk redovisning januari-mars 2021 läggs med beaktande till 

handlingarna. 

 

_____ 
 

Justerandes sign 

 

 
 

Beslutsunderlag 

Uppföljning 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 

Bilaga till kommunstyrelsens protokoll 2021-05-05 § 90. 1 (2) 

 

Kommunstyrelsens utfall januari – mars 2021 
 

 Årsbudget Redovisat Period- Prognos Skillnad 

 
2021 

jan-mars 
2021 

avvikelse 2021 budget-utfall 

KOMMUNFULLMÄKTIGE , REVISION MM      
Kostnader 2 141 645  2 586  
Intäkter -100 0   -100   

NETTO 2 041 645 -135 2 486 -445 

 

  

 
   

KOMMUNSTYRELSEN  
 

Kostnader 18 252 1 370  17 252  
Intäkter -8 500 -2   -8 500   

NETTO 9 752 1 368 1 070 8 752 400 

 

  

 
   

SAMHÄLLSBYGGNADS  
 

Kostnader 38 875 9 898  38 239  
Intäkter -21 549 -1 656   -18 481   

NETTO 17 326 8 242 -3 911 19 758 -2 432 

 

  

 
   

FASTIGHETER  
 

Kostnader 37 696 9 966  38 346  
Intäkter -39 858 -10 160   -40 508   

NETTO -2 162 -194 -347 -2 162 0 

 

  

 
   

AFFÄRSVERKSAMHET  
 

Kostnader 39 404 8 334  39 296  
Intäkter -38 471 -12 219   -38 193   

NETTO 933 -3 885 4 118 1 103 -170 

 

  

 
   

STÖDFUNKTIONEN  
 

Kostnader 42 649 9 393  42 649  
Intäkter -14 285 -2 510   -14 285   

NETTO 28 364 6 883 208 28 364 600 

       
NÄRINGSLIV        
Kostnader 6 881 1 378  6 881  
Intäkter -2 675 82   -2 675   

NETTO 4 206 1 460 -409 4 206 0 
       

MEDBORGARSERVICE/TURISM       
Kostnader 1 057 352  1 195  
Intäkter 0 -258   -244   

NETTO 1 057 94 170 951 106 

 
  



 

 Årsbudget Redovisat Period- Prognos Skillnad 

 
2021 

jan-mars 
2021 

avvikelse 2021 budget-utfall 

ARB. MARKN o INTEGRATION       
Kostnader 3 629 947  3 618  
Intäkter -3 022 -1 192   -2 798   

NETTO 607 -245 397 820 -213 
 

  

 

   

KULTUR       
Kostnader 12 331 2 933  12 191  
Intäkter -2 280 -1 196   -2 140   

NETTO 10 051 1 737 776 10 051 0 
       

FRITID        

Kostnader 7 516 1 820  7 366  
Intäkter -460 -11   -310   

NETTO 7 056 1 809 -45 7 056 0 
       

RÄDDNINGSTJÄNST        

Kostnader 10 286 2 453  10 286  
Intäkter -1 700 -296   -1 100   

NETTO 8 586 2 157 -11 9 186 -600 
 

 
 

    

 

87 817 20 071 1 883 90 571 -2 754 
SUMMA KOMMUNSTYRELSEN 

 

 

 

Prognos Arvidsjaurs kommun 2021 

 Budget Utfall Utfall Prognos Avvikelse 

 2021 2021 2020 2021 (Rätt 

  Jan-mars Jan-mars   Tecken) 

KS          87 817              20 071              15 403              90 571     -          2 754     

BoU        172 791              41 250              42 984            172 343                    448     

Soc        189 741              38 009              50 497            187 294                2 447    

 MBHN             2 259                    561                      53                 2 243                      16     

Summa nämnder och styrelser        452 608              99 891            108 937            452 451                    157     

Interna poster -          3 361     -          4 206     -          2 697     -          5 000                 1 639     

Löneökning                     -                         -                          -                         -     

Pensioner              9 500                 1 541                 2 319                 9 500                         -     

Avskrivningar               4 503                           -     

Verksamhetens nettokostnader        458 747              97 226            113 062            456 951                 1 796     

Skatteintäkter -     307 059     -        77 963     -        78 446     -     311 901                 4 842     
Generella statsbidrag och 
utjämningsbidrag -     152 642     -        38 027     -        36 060     -     153 435                    793     

Verksamhetens resultat -             954     -        18 764     -          1 444     -          8 385                 7 431     

Räntenetto -          1 500                         7                      28     -          1 500                         -     
                          -     

Årets resultat/Prognos -          2 454     -        18 757     -          1 416     -          9 885                 7 431     
 

  

2 (2) 



 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2021-05-05 125 
 

 
 

 

Mål- och resursplan 

2022-2024 

- Politiska prioriteringar 

 

Ks § 91 Dnr 00077/2021 041 

 

Kommunfullmäktige har 2019-11-28 § 152 att den s.k. prislappsmodellen 

ska tillämpas från och med 2021. 

 

Prislappsmodellen ska ge förutsättningar för; 

- Stärkt ekonomi 

- Realistiska budgetramar 

- Koppling till demografin 

- Medvetna politiska prioriteringar 

- Långsiktig planering 

 

Syftet med prislappsmodellen är att ge tekniska och praktiska förutsättningar 

för en ekonomi i balans. I modellen utgår man från vad utjämningssystemet 

säger om vilka nettokostnader som är rimliga för kärnverksamheterna skola, 

vård och omsorg i vår kommun. Utifrån detta sätts prislappar på de olika 

verksamheterna - då finns jämförelsetal till vad verksamheterna rimligen 

borde kosta = teknisk ram. De medel som återstår fördelas efter politisk 

prioritering. 
 

Tekniska ramar baserade på volymer och prislappar utgör grund för politiska 

prioriteringar. Målet är att verksamheterna ska ligga i nivå med prislappen 

senast år 2024. 

 

Ekonomichef Birgitta Häggström höll en repetition för kommunstyrelse-

ledamöterna om hur budgetmodellen med prislappar är konstruerad samt 

informerade om hur långt nämnderna har kommit i arbetet hittills. 

 

Beslut om mål- och resursplan 2022-2024 fattas av kommunfullmäktige 

21 juni. 

 
_____ 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning – Birgitta Häggström 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunal strategi för 

befintliga och nya 

utflyktsmål 

 

Ks § 92 Dnr 00285/2020 843 

 

Arbetsgruppen för samisk förvaltning har 2020-08-24 behandlat ett ärende 

om kommunal strategi för befintliga och nya utflyktsmål. 

 

Vid resor med Kultur i vården har den samiska koordinatorn 

uppmärksammat olika ställen med samisk anknytning som skulle kunna var 

utflyktsmål, men som inte marknadsförs. Exempel på dessa är de samiska 

vistena Hedvallen, Nilasjokk, Paufajokk, Geijame och Tjadnes. Alla dessa 

är gamla samiska kulturmiljöer med inslag av värdefull gammelskog, 

bosättningar och samiska byggnader. Det är viktigt att historier kring 

platserna blir berättade. Syftet med att öppna dessa platser för besökare är 

att sprida kunskap om ursprungsfolket och lokal historia. 

 

Den samiska arbetsgruppens åsikt är att kommunens utflyktsmål, både 

samiska och inte, ska marknadsföras. Det är dock viktigt att utflyktsmålen 

inte exploateras, vilket kan ses som ett motsatsförhållande till 

marknadsföring. Ett exempel på negativ exploatering är Grodkällan som fått 

oerhört många besökare på kort tid och där marken runt källan har trampats 

ner. 

 

För bringa ordning i detta behövs det riktlinjer på hur utflyktsmålen bör 

marknadsföras, med konsekvensanalyser, så att utflyktsmålen inte riskerar 

att bli förstörda. Detta arbete anser den samiska arbetsgruppen är 

nödvändigt för att skydda kulturmiljöerna och bör påbörjas skyndsamt. 

 

Arbetsgruppen föreslår att kommunstyrelsen initierar ett arbete med att 

utarbeta riktlinjer för att marknadsföra kommunens kulturmiljöer och att det 

i riktlinjerna även ska framgå hur dessa miljöer ska skyddas. 

 

Ärendet återremitterades av arbetsutskottet 2020-12-09 för utredning av 

vilka möjligheter kommunen har att skydda kulturmiljöer. 

 

Förslag under sammanträdet 
 

Bjarne Hald (c) 
Bifall till arbetsutskottets förslag med ändringen att Grodkällan styrks i 

beslutspunkten. 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse Agneta Nauclèr 

Tjänsteskrivelse Marianne Lörstrand 

Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till: 

. Arbetsgruppen för samisk 

förvaltning 

. Samhällsbyggnadskontoret 

 

Ks § 92, forts. 
 

Proposition 
Ordföranden ställer proposition på arbetsutskottets förslag med Bjarne 

Halds ändringsyrkande varefter hon förklarar att kommunstyrelsen beslutat 

enligt arbetsutskottets förslag. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Utifrån den information kommunstyrelsen fått, ska kommunen inte 

aktivt marknadsföra de områden som är sårbara för exploatering, 

exempelvis naturreservat med samiska boplatser, Grodkällan och 

liknande. 
 

_____ 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse Agneta Nauclèr 

Tjänsteskrivelse Marianne Lörstrand 

Utdragsbestyrkande 
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Återbruk av kommunvapen 

på parkbänkar 

(Medborgarförslag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Kommunstyrelsen 

. Gatuchef 

. Kultur- och fritidschef 

 

Ks § 93 Dnr 00273/2020 339 

 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 
 

” Parkbänkar som tidigare funnits vid lekparken ”Hellmans" lekparkkorsningen 

Prostgatan/Hedgatan är ju borttagna. De blev borttagna och bortforslade när 

lekparken lades ner. Enligt säkra källor finns bänkarna kvar, fast nedmonterade. 
 

På bänkarnas sidstycken är kommunvapnet avbildat i cementstyckena. Tycker 

man borde återanvända dessa kommunvapen. 
 

Mitt förslag är att använda dem vid den nya parken vid kvarteret "Lommen”. Där 

kunde dessa kommunvapen pryda någon yta i parken, exempelvis vid någon 

blombänk, stenparti, gräsyta eller ställas upp. Kanske återanvända hela 

parkbänken. 
 

Parken är ju inte färdig ännu, men om buskar 

eller fleråriga växter ska planeras så skulle 

dessa cementfigurer i form av kommunvapnet 

ge en extra "krydda" till parken! 
 

Det är inte många Arvidsjaurbor som känner 

till dessa kommunvapen. Fler bänkar finns 

bevarade i Marklundsparken. Bifogar en bild 

på parkbänken som står i Marklundsparken! 
 

Eftersom jag är släktforskare så tycker jag att 

man skall bevara så mycket som möjligt av det 

gamla. Detta bör ju inte heller vara så stor kostnad att ta tillvara på det som en 

gång har funnits, fast på annan plats.  
 

Hoppas på ett positivt svar från mitt förslag.” 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-24 § 141 att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande: 
 

Kommunen ställer sig positiv till ett återbruk av kommunvapnen. En 

inventering måste först genomföras till sommaren för att se i vilket 

skick betongfundamenten är. Sedan kan kommunvapnen, och eventuellt 

även bänkar, placeras på lämplig plats någonstans på kommunens 

mark. 
________ 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04- 21 

Tjänsteskrivelser – Erika Harr och Katarina Landstedt 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Gatubelysning på 

Gökstigen 

(Medborgarförslag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Samhällsbyggnadskontoret 

Ks § 94 Dnr 00209/2020 317 

 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 

 

” Vi som bor längst ner på Gökstigen tycker det är fruktansvärt att vi inte får 

tillbaka gatubelysningen som mannen som bodde här för flera år sedan 

ville ta bort. 
 

Grannen som godkände detta bor inte kvar i kommunen. När detta blev 

godkänt blev inte ens de närmsta grannarna tillfrågade, vilket borde ha 

varit en självklarhet. 
 

Ingen som bor här nu vill vara utan belysning. Vi tycker att det känns både 

otrevligt och otryggt när det är så mörkt på gatan. 
 

Det är även mörk efter Östra Skolgatan mellan Gökstigen och 

Domängatan. Med tanke på alla inbrott som varit och återkommer varje 

höst så är det bra om det finns gatlysen. Det underlättar för grannar att 

upptäcka om det är något skumt på gång. 
 

Det är även barn i rörelse samt många gående som passerar här, vilka är 

betydligt svårare att upptäcka då det är så mörkt! 
 

Ni får mer än gärna komma förbi vår gata när det är som mörkast för att 

själva kontrollera om ni tycker att detta känns rimligt och tryggt. 
 

För vår skull, och samhällets skull, önskar vi verkligen att få tillbaka 

belysningen! 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-10-27 § 103 att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
 

Kontroll av belysning har genomförts och bedömningen är att den inte 

behöver kompletteras. 

 

_____ 
 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse Åsa Andersson och Erika Harr 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Promenadstig i Moskosel 

(Medborgarförslag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Gatuchef 

 

Ks § 95 Dnr 00200/2020 312 

 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 

 

” Moskosel har nyss fått utmärkelse för sämsta servicen i landet, det är en 

utmärkelse som dessvärre stämmer med verkligheten. Nu är det dags att 

vända på det. 
 

Ett sätt är sunda och friska bybor. Mitt lilla förslag heter "Promenadstig". 

En populär runda för Moskoselborna är "Abborrtjärnrundan", dvs man går 

ut på E-45 och sen efter Abborrtjärnvägen - tillbaka i byn! En runda på 

cirka 4 kilometer. E45:an är tidvis väldigt trafikerad med tung trafik. 
 

En liten sträcka av E45:an ca 8oo - 1000 meter kunde med fördel göras om 

till en stig där folk kan promenera, jogga eller cykla utan att oroa sig för 

trafiken. 
 

Man har nyligen grävt ner elkabel vid sidan av E45. Vägen är så att 

sägaredan utstakad och förberedd. Promenadstigen jag tänker skulle bli 

från Moskosel kyrka fram till första parkeringen (på höger sida från 

Moskosel sett), ca 8oo m. Har man möjlighet att dra den ända till 

Abborrtjärnvägen är det bara bra. 
 

Det som behövs är att jämna till, ta bort en handfull stubbar, några grus- 

eller flislass. Ingen stor kostnad borde det bli. Det räcker med en bredd på 

100-120 cm. 
 

För en ljusare tillvaro för byborna kan man installera några lyktstolpar vid 

sidan av. 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-10-27 § 104 att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
 

Kommunen kan inte iordningställa en promenadstig på den föreslagna 

sträckningen eftersom kommunen inte äger marken. 

 

_____ 
 
 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse – Erika Harr 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Anställ en bredbands-

informatör 

(Medborgarförslag) 
 

 

 

Ks § 96 Dnr 00236/2020 023 

 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 

 

” Jag föreslår att Arvidsjaur kommun/Stadsnät anställer en in 

informatör/säljare som kan åka runt i de byar där anslutningsgraden är för 

låg i dagsläget för en utbyggnad 
 

Det kan behövas dörrknackning och personliga besök, eller telefonsamtal, 

då många är osäkra och tveksamma till ny teknik och inte trivs i stora 

folksamlingar. 
 

För att informera om olika alternativ som finns, fördelar/nackdelar med 

dagens teknik inom utbyggnad av fibernätet. Vilka tjänster som kan 

fungera bättre med en fiberanslutning. 
 

Förklara hur anmälan går till, hjälpa till med anmälan om så behövs. 
 

Även informera om att värdet på fastigheter tenderar att öka med fiber-

anslutning, samt att en eventuell försäljning kan gå lättare. 

 

Bakgrund till förslaget: 
 

Det är många år sen sist någon varit runt och informerat om detta. Vi har 

även sett att 4G-tekniken har stora begränsningar på många ställen, vilket 

medför stora problem för samhällsservice och företagande. 
 

Demografin på landsbygden visar på hög andel av befolkningen som är 

äldre och kanske inte har full insikt om digitaliseringens utveckling och 

vilken betydelse den kommer att ha i framtiden för att de ska kunna bo 

kvar och ha samhällsservice, trygghetslarm, hemtjänst, nätläkare m.m. Vi 

ser även att årets pandemi har öppnat möjligheter för distansarbete där 

bostadsort är av mindre betydelse. 

 

Man förlitar sig på information om utbyggnad i reklamblad som många 

kanske ej nås av. 
 

Man hänvisar även till information på hemsidan, vilken kan vara väldigt 

svår att tillgodogöra sig med en svajande 4G-mottagning. Äldre personer 

kanske inte vet var informationen finns, ej har dator/smartphone. Detta 

förutsätter att du har ett eget intresse av att leta information, vilket många 

idag inte har, eller har möjlighet till. 
 

 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse – Åsa Andersson 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Samhällsbyggnadschef 

Ks § 96, forts. 

 

 Man ska även hitta anmälningsblankett, ha bank-ID eller möjlighet att 

skriva ut den från nätet, alternativt resa ned till kommunhuset för att 

hämta. Alla har inte den möjligheten. 

Detta kan vara svårt för många som därmed lämnar allt därhän. 
 

Det är väldigt svårt i dagsläget att få svar från Arvidsjaurs Stadsnät och de 

hänvisar oftast till hemsida för information. ” 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-10-27 § 101 att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande: 
 

Det finns inte ekonomiskt utrymme att anställa någon i rollen som 

bredbandsinformatör med hänvisning till att det inom Arvidsjaurs 

stadsnäts ekonomi inte finns utrymme för ytterligare en tjänst. 

Stadsnätet har idag 0,5 tjänst. Det innebär att informationsvägarna 

måste anpassas efter befintliga resurser. Tyvärr medför det en del 

begränsningar i den service verksamheten kan ge. För att vara 

resurseffektiva är stadsnätets huvudsakliga informationskanaler 

utskick, annonseringar i det lokala annonsbladet, hemsida och 

Facebook. Vid några tillfällen genom åren har fysiska träffar anordnats 

och erfarenhet av dessa är att det tyvärr brukar vara få deltagare. 
 

Kommunen har tillsatt en intern arbetsgrupp som samordnar arbetet 

med landsbygdsutvecklingsfrågor. Samhällsbyggnadsförvaltningen är 

representerad i arbetsgruppen. 
 

Med anledning av att bredbandsutbyggnad är en viktig fråga för 

kommunen, och ofta en diskuterad fråga på bl.a. landsbygdsråden, är 

förhoppningen att kunna sprida information om bredband och svara på 

frågor via arbetsgruppens träffar med landsbygdsråden och via de 

byamöten som planeras genomföras i Abborrträsk, Moskosel och 

Glommersträsk när pandemin är över - liksom via den 

landsbygdskonferens som vid normalår genomförts vartannat år. 
 

_____ 
 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse – Åsa Andersson 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Donation av konstverk till 

nya konstmuseet i Kiruna 

(Medborgarförslag) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Förslagsställaren 

. Kultur- och fritidschef 

Ks § 97 Dnr 00028/2021 865 

 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 

 

” Jag föreslår att Arvidsjaur ett konstverk eller 2 av Per Fredrik Glommé till 

det nya konstmuseet i Kiruna. 
 

Risken finns att museet annars förvandlas från ett länsmuseum (läs 

regionmuseum) till ett museum för enbart Kiruna-. Luleå och 

Piteåkonstnärer! 
 

Skicka gärna med en Pelle Granberg också. Han förtjänar den postuma 

uppmärksamheten”. 

 

Kommunfullmäktige har 2021-02-23 § 10 beslutat att överlämna 

medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande: 
 

Kultur- och fritidskontoret kommer att kontakta konstmuseet i Kiruna 

för att höra om de vill ta del av Per Fredrik Glommés konstverk som 

utlåningsalster. 
 

En inventering kommer att göras för att se om det finns något konstverk 

av Pelle Granberg som kan lånas ut. 
 

_____ 
 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse Katarina Landstedt 

Medborgarförslag 

Utdragsbestyrkande 
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Synliggörande av det 

samiska språket och 

kulturen i annonser och 

vid tjänstetillsättningar i 

Arvidsjaurs kommun  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till: 

. Kommunchef 

. Ledningsgrupp 

. Arbetsgrupp för samisk 

förvaltning 
 

Ks § 98 Dnr 00117/2021 022 

 

Arvidsjaurs kommun har tillhört det samiska språkförvaltningsområdet 

sedan 2010 och tillhör Sábmie sedan tiden före Sveriges rike bildades. 
 

Enligt Lagen (2009:724) om nationella minoriteter och minoritetsspråk 

har det allmänna ett särskilt ansvar att skydda och främja de nationella 

minoritetsspråken och främja de nationella minoriteternas möjlighet att 

behålla och utveckla sin kultur i Sverige (4§), ge förskola på samiska om 

vårdnadshavare så begär (8 kap. 12a§ skollagen ) samt verka för att det 

finns personal som kan ge omvårdnad på ex. samiska i en kommun inom 

det samiska förvaltningsområdet (18§). 

 

Arbetsgruppen för samisk förvaltning Árviesjávrien kommuvdna har följt 

ärendet under flera års tid och anser att det är hög tid att kommunen 

synliggör samerna, rennäringen och samiska språken i sin annonsering. 
 

Arbetsgruppen har uppmärksammat det inte anges i annonser vid 

rekrytering att Arvidsjaurs kommun tillhör det samiska 

förvaltningsområdet, att rennäring är en av kommunens basnäringar och 

att samiska kan vara meriterade vid tjänstetillsättningar I nuläget är det 

svårt att rekrytera samisktalande personal, som lagen kräver, och därför 

anser arbetsgruppen att det krävs att kommunen har en framtoning i sina 

annonser som ger en positiv bild. 
 

Arbetsgruppen anser också att rennäringen i lika stor grad som andra 

näringar ska lyftas fram i annonseringen. Inom kommunen finns fyra 

samebyar med åretruntmarker och tre samebyar har flyttningsleder som 

passerar genom kommunen. Arvidsjaur har ett av Sveriges största 

renslakterier samt andra viltförädlingsfirmor. Med andra ord finns det en 

betydande påverkan på det lokala näringslivet genom renskötseln. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Kommunstyrelsen ställer sig bakom förslaget att synliggöra det samiska 

språket och kulturen i annonser och vid tjänstetillsättningar i Arvidsjaurs 

kommun. 

 

_____ 
 

 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse – Mariann Lörstrand Blind 
 

Utdragsbestyrkande 
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Löpande information till 

kommunstyrelsen från 

kommunens representant i 

Norrbottens Läns 

Kollektivtrafikmyndighet 

(RKM) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Bilaga ./. 

 
Beslutet skickas till: 

. Peter Rydfjäll 

 

Ks § 99 Dnr 00240/2020 106 

 

I kommunallagen anges att kommunstyrelsen ska ha uppsikt över:  

• Övriga nämnders verksamhet  

• Bolagens verksamhet  

• Verksamhet enligt avtalssamverkan  

• Verksamhet i kommunalförbund som kommunen är medlem i. 

 

Kommunstyrelsens uppsikt över de kommunalförbund kommunen är 

medlem i utövas i första hand genom att ta del av budget och 

verksamhetsplan, årsredovisning samt revisorernas granskningsrapport.  

Uppsiktsplikten är starkt sammankopplad med kommunstyrelsens uppgift att 

leda och samordna förvaltningen av kommunens angelägenheter. Likaså 

med styrelsens uppgift att följa frågor av betydelse för kommunens 

utveckling och ekonomiska ställning. 

 

Vid revision av 2019 års verksamhet och räkenskaper riktade revisorerna 

anmärkning mot … 

”… förbundsdirektionen för dels brister i styrning, ledning och intern 

kontroll av ekonomin, dels bristande måluppfyllelse för ekonomin. 

Förbundsdirektionen har brustit i sin uppsiktsplikt över den verksamhet 

som bedrivs i bolagsform. Direktionens passiva uppsikt har fört med sig 

att medlemskommunerna tvingats kompensera förbundet och dess företag 

med väsentligt ökade bidrag ”.  

 

Med anledning av revisorernas anmärkning beslutade kommunfullmäktige 

2020-10-27 § 113 att kommunfullmäktiges representant i RKM vid varje 

kommunstyrelsetillfälle efter att direktionen sammanträtt lämna skriftlig 

redovisning till kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsens beslut 

 

1. Informationen läggs med beaktande till handlingarna. 

 

_____ 

 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning – Peter Rydfjäll 

Skriftlig redovisning – Peter Rydfjäll 

Utdragsbestyrkande 

  



Bilaga till kommunstyrelsens protokoll 2021-05-05 § 99. 
 

 

 

 

 

Rapport från direktionsmöte 2021-03-31 RKM  
 

 

I korthet avhandlades bl.a. följande: 
 

Internkontroll - Revision gjordes 2019, gällande styrning, granskning och ledning. 

Ekonomichefen informerade om de åtgärder som vidtagits.  

 

Årsredovisning RKM - Fastställdes. Direktionen beslutade fastställa slutligt 

finansieringsbidrag 2020 enligt upprättat trafikekonomibokslut 2020. Detta innebär för 

Arvidsjaur, ett tillägg på 241 315 kr.  

 

Prognos och finansiering 

a. Bortfallet av resenärsintäkter 2021 vilket i nuläget är större än den i budget bedömda 

minskningen om 25 procent på helårsbasis, totalt – 14,6 Mnkr mindre intäkter för 

2021 enligt prognosen, och därav behov av eventuell tilläggsfinansiering för 

verksamhetsåret 2021.  

b. Region Norrbottens del av finansieringen för 2021 visar en negativ avvikelse med - 

30,0 mkr med anledning av Regionens beslut att endast betala 79,5 Mnkr av 109,5 

Mnkr enligt beräknad budget för 2021.  

c. Intäkterna för färdtjänsthandläggning visar en negativ avvikelse mot budget med 

 -3,4 mkr.  

d. Intäkterna för den rörliga delen av beställningscentralen visar en negativ avvikelse 

mot budget med – 5,0 Mnkr. 

 

Direktionen uppdrar till myndighetschefen att se över de intäkter och kostnader som kan 

påverkas för 2021 och vidta åtgärder för att minska underskottet för innevarande år. 

 

Tågprojektet - Information om uppstarten av tågtrafiken Haparanda - Luleå som 

startade 2021-04-01. 

Egen kommentar: Tidsvinsten Haparanda-Luleå blir 10-20 min beroende av avgång gentemot bussen. 

Vissa avgångar tar det längre tid att åka tåg Kalix-Luleå, eftersom tåget varje gång måste åka via Boden 

(spåret ligger där spåret ligger …) 

 

Tåg är fyra gånger dyrare att trafikera per mil än buss (endast drift). 
 

Tåget angör endast Haparanda, Kalix, Boden och Luleå, inga andra platser däremellan. 

(Kommunstyrelsens ordförande i Överkalix påtalade att ingen från hennes område kan åka 

tåg, eftersom tåget inte stannar i Morjärv). 
 

Min egen ståndpunkt i tågfrågan är knappast okänd … 

 

 

 

Peter Rydfjäll 

Ledamot i direktionen för Norrbottens Läns Kollektivtrafikmyndighet 
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Inriktningsbeslut 

– Utredning av effekter 

avseende förändring i drift- 

och ägarstruktur Camp 

Gielas  

 

Ks § 100 Dnr 00132/2021 100 
 

Camp Gielas verksamhet drivs sedan en längre tid som en del i den 

kommunala förvaltningen. Verksamheten har under många år genererat ett 

visst överskott som finansierat underhåll och drift av skidbacke och 

längdskidspår samt husvagnscampingen på Vittjåkk. Det har varit en på 

många sätt bra lösning för kommunen men också en lösning som genererat 

en underhållsskuld i anläggningen, som i takt med att åren går växer sig allt 

större. 

 

Pandemin har, precis som för de flesta verksamheter, drabbat även Camp 

Gielas och det finns en allmän oro för de ekonomiska konsekvenser som 

detta kommer att få under de närmaste åren. 

 

Det har under några års tid funnit privata intressen som önskat förvärva 

Camp Gielas. En privat aktör har helt andra möjligheter att investera och 

utveckla verksamheten men ett motiv till att inte sälja Camp Gielas har varit 

och är fortfarande finansieringen av skidbacke, spår och anläggningen på 

Vittjåkk. 

 

Då det sedan tidigare finns ett beslut om att inte sälja Camp Gielas, baserat 

på då rådande förutsättningar, föreslås att kommunstyrelsen tar ett 

inriktningsbeslut som medger att verksamheten initierar en utredning där en 

analys görs av vad en eventuell förändring av drift och ägarstruktur skulle 

kunna ge för effekter för ekonomi och allmännytta samt kommunen i sin 

helhet, på kort och lång sikt. 

 

Yrkande under sammanträdet 

 

Britt-Inger Hedman (v) 

Bifall till lagt förslag med tillägget: 

Utredningen ska även innefatta konsekvenserna av en strikt affärsmässig 

kommunal verksamhet, alternativt bolagisering samt kommunalt ägande 

med annan part där skidspår och Vittjåkk inte ingår. 

 

Bjarne Hald (c) 

Bifall till lagt förslag med ny beslutspunkt enligt följande: 

Redovisning ska ske senast till kommunstyrelsens sammanträde den 

14:e september. 

 
 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse – Lena Ruth och Anne Enoksson 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Beslutet skickas till: 

. Lena Ruth 

. Anne Enoksson 

 

Ks § 100, forts. 

 

Proposition 
Ordföranden ställer proposition på förslagen varefter hon förklarar att 

kommunstyrelsen bifallit desamma. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunchefen får i uppdrag att genomföra en utredning där en analys 

görs av vad en eventuell förändring av drift- och ägarstruktur skulle 

kunna ge för effekter för ekonomi och allmännytta samt kommunen i 

sin helhet, på kort och lång sikt. 

2. Utredningen ska även innefatta konsekvenserna av en strikt 

affärsmässig kommunal verksamhet, alternativt bolagisering samt 

kommunalt ägande med annan part där skidspår och Vittjåkk inte ingår. 

3. Åtgärden finansieras inom befintlig budgetram. 

4. Redovisning ska ske senast till kommunstyrelsens sammanträde den 

14:e september. 

 

_____ 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse – Lena Ruth och Anne Enoksson 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Upplåtelse av 

järnvägssträckan Jörn 

- Arvidsjaur, bandel 151 i 

Arvidsjaur och Skellefteå 

kommuner 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Beslutet skickas till: 

. Trafikverket 

. Skellefteå kommun 

. Region Västerbotten 

. Region Norrbotten 

 

Ks § 101 Dnr 00133/2021 532 
 

Järnvägssträckan mellan Jörn och Arvidsjaur, som i dag saknar trafik är i 

undermåligt skick varför omfattande ombyggnationer krävs. Skellefteå 

kommun har, med stöd av Arvidsjaurs kommun, sedan starten för nästan åtta 

år sedan både ideellt, praktiskt och ekonomiskt understött idén om att bygga 

en testbana på den ca 75 kilometer långa sträckan. 

 
Arvidsjaurs kommun anser möjligheten att bygga upp en testanläggning via ett 

övertagande av bandelen Jörn-Arvidsjaur skulle vara mycket positivt för 

Arvidsjaurs kommun. Dels utifrån arbetstillfällen, men också utifrån 

möjligheten att bygga upp en testverksamhet som kan leda till förbättringar av 

befintlig och utveckling av framtida tågmateriel, något som i sin tur gynnar en 

hållbar utveckling genom att främja att transporter flyttar från landsväg till tåg. 

 

I den mån testverksamhet kan bedrivas i samspel med till exempel godstrafik 

med koppling till Inlandsbanan är detta positivt, men bör inte utgöra ett villkor 

för en överlåtelse av nyttjanderätten. 

 

RTN Rail Test Nordic AB (RTN) har till Trafikverket anmält sitt intresse 

om nyttjanderätt för järnvägssträckan i syfte att bedriva testverksamhet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Arvidsjaurs kommun förordar att Trafikverket beviljar RTN Rail Test 

Nordic AB nyttjanderätten av aktuell bansträckning för testverksamhet. 

 

_____ 

 
 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

 

 

Utdragsbestyrkande 
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Motion - Förslag till 

besparingar i kommunens 

centrala administration 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ks § 102 Dnr 00037/2020 009 

 

Vid fullmäktiges sammanträde 2020-02-25 § 6 lämnade 

fullmäktigeledamoten Lars Lindström (l) in följande motion: 

 

Det är viktigt att ta till vara alla möjligheter till effektiviseringar i 

kommunens centrala administration. Erfarenheter från andra kommuner 

antyder också att det bland annat kan finnas betydande besparingar att göra i 

bland annat IT-verksamheten. 
 

Ett område där effektiviseringar tycks vara möjliga är drift och underhåll av 

kommunes datasystem, då nya effektiva och mer lättanvända drift- och 

underhållsprogram för detta nu finns tillgängliga. Därmed kan arbetet göras 

snabbare och därmed billigare. Flera kommuner i Norrbotten har genom att 

upphanda driften och underhållet av sina IT-system redan gjort goda resultat 

och sparat flera miljoner genom detta. Klart är att det även med en 

upphandling behöver fortfarande en viss dataservice finnas kvar lokalt. 
 

Mitt förslag är därför: 
 

- att kommunstyrelsen får i uppdrag att låta utreda möjligheterna till 

besparingar i drift och underhåll av kommunen IT-system 

- att i uppdraget särskilt titta på möjligheterna till att upphandla delar av 

IT-verksamheten 

- att i uppdraget även ingår att se hur andra kommuner löst drift och 

underhåll av sin IT-verksamhet 
 

En extern konsult upphandlades för att göra en djupare analys. Vinnare av 

upphandlingen var PwC som har lämnnat slutrapport. Rapporten är 

omfattande och berör inte enbart motionens förlag utan har belyst IT-

funktionen i sitt sammanhang. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Den utredning som genomförts av PwC med anledning av motionen 

visar på att Arvidsjaur kommuns IT-avdelning i dagsläget är rätt 

dimensionerad och därmed är det för tillfället inte aktuellt med 

effektiviseringsåtgärder inom IT-enheten. 

2. Motionen är besvarad. 
 

_____ 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Tjänsteskrivelse – Lena Ruth 

Motion 

Utdragsbestyrkande 
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Revisionsreglemente för 

Arvidsjaurs kommun 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

  

Ks § 103 Dnr 00116/2021 007 

 

Kommunfullmäktige antog 2018-11-27 § 143 Revisionsreglemente för 

Arvidsjaurs kommun. 

 

Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) ger två alternativ i sitt PM om 

revisionsreglemente; 
 

1. Revisionens granskningar tillställs ledamöterna i fullmäktige löpande under 

året.  
 

Detta uppfyller kravet i kommunallagen att de sakkunnigas rapporter ska 

fogas till revisionsberättelsen. I revisionsberättelsen förtecknas de rapporter 

som förmedlats till fullmäktige och som formellt hör till 

revisionsberättelsen. 
 

2. Revisionens granskningar behandlas löpande av fullmäktige. Fullmäktige 

beslutar om när svar ska vara inkomna samt tar ställning till om dessa är 

tillräckliga. 
 

Detta uppfyller även kravet i kommunallagen att de sakkunnigas rapporter 

ska fogas till revisionsberättelsen. I revisionsberättelsen förtecknas de 

rapporter som förmedlats till fullmäktige och som formellt hör till 

revisionsberättelsen.  
 

Enligt God revisionssed (SKR) ska revisorerna även ställa sina granskningar 

till den granskade styrelsen/nämnden så detta sker per automatik utan att det 

behöver skrivas in i reglementet.  

 

För en mer effektiv hantering av revisorernas rapporter föreslås att delar av 

reglementets § 21 ersätts med skrivningen från SKR’s förslag i alternativ 1 

ovan. 
 

Revisionens ordförande har tillstyrkt förslaget. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. Revisionsreglemente för Arvidsjaurs kommun antas. 

2. Kommunfullmäktiges beslut 2018-11-27 § 143 upphör att gälla 

2021-06-30. 
 

_____ 
 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 
Au 2021-04-21 

Förslag till revidering i reglementet 

Utdragsbestyrkande 
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Arbetsordning för 

kommunfullmäktige och 

presidium 

- Revidering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ks § 104 Dnr 00083/2021 003 

 

Kommunfullmäktige fastställde 2020-04-21 § 45 arbetsordning för 

kommunfullmäktige och presidium. 

 

I SKRs mall för fullmäktiges arbetsordning (januari 2021) sägs följande om 

presidiet:  
 

38 § Presidiet bereder frågor och ärenden om ansvarsfrihet och anmärkning. 
 

39 § Presidiet bereder revisorernas budget.  
 

(Detta är en ändring i och med den nya kommunallagen) 
 

Under förutsättning att föreslagen ändring i revisionsreglementet fastställs 

behöver kommunfullmäktiges arbetsordning anpassas till ändringen. 

 

Utöver ovanstående föreslås att presidiet även ska upprätta och följa upp 

internkontrollplan för egen verksamhet, i enlighet med reglemente för 

verksamhets- och ekonomistyrning. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Arbetsordning för kommunfullmäktige och kommunfullmäktiges 

presidium fastställs. 

2. Kommunfullmäktiges beslut 2020-04-21 § 45 upphör att gälla. 

 

_____ 
 

Justerandes sign  

 
 

 

Beslutsunderlag 

Ks § 68 2020-03-31 

 

Utdragsbestyrkande 
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Revisionsrapport,  

Granskning av 

socialnämndens arbete mot 

våld i hemmet 

- Återrapportering från 

socialnämnden 

 

Ks § 105 Dnr 00287/2020 007 

 

EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna i Arvidsjaurs kommun 

granskat socialnämnden i syfte att bedöma om nämnden arbetar på ett 

ändamålsenligt sätt med att förebygga våld i hemmet samt utreda och ge 

insatser i de fall detta förekommit. 

 

Revisorernas sammanfattande bedömning är att socialnämnden inte arbetar 

på ett ändamålsenligt sätt med att förebygga våld i hemmet samt utreda och 

ge insatseride fall detta förekommit. 

 

Bedömningen grundar sig på att det inte bedrivs något faktiskt arbete eller 

uppföljning utifrån nämndens handlingsplan för hot och våld från 2014. Det 

genomförs ingen kartläggning av våldet i kommunen, varav nämnden inte 

vet hur utspritt våld i nära relationer är i kommunen. Det gör även att det 

inte går att bedöma om utbudet av insatser och andra sociala tjänster 

motsvarar behovet i kommunen. Vidare saknas det helt skriftliga rutiner för 

handläggning och utredning av våld i nära relationer. Verksamheten själva 

har observerat 95 oavslutade anmälningar med bristfälligt dokumenterade 

förhandsbedömningar. Eftersom de är bristfälligt dokumenterade går det 

inte att utläsa om utredning har genomförts eller om individerna i behov av 

hjälp har fått det. 

 

Revisorerna vill understryka vilka allvarliga konsekvenser det kan ha lett till 

hos de behövande individerna. 

 

Revisonen har bland annat gjort följande iakttagelser: 
 

- Det finns en handlingsplan med mål och aktiviteter men den är inte känd 

i verksamheten. 

- Det saknas helt skriftliga rutiner för handläggning och utredning av våld i 

nära relationer. 

- Det sker ingen nulägesanalys/kartläggning av hur utspritt våld i hemmet 

är i kommunen. 

- Det finns inga insatser att erbjuda den våldsutövande parten och 

verksamheten saknar erfarenhet av att bemöta den våldsutövande. 

- Det finns flertalet bristfälligt dokumenterade förhandsbedömningar 

öppna i systemet. Det går inte utifrån dokumentationen besluta om 

utredning ska inledas eller inte eller om individen har fått någon hjälp. 

- I båda stickprovsgranskade utredningar av våldsutsatta vuxna har det 

missats att bedöma risken för fortsatt våld. 

 

Justerandes sign  
 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Sn 2021-03-25 § 25 

Revisionsrapport 

Utdragsbestyrkande 
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Ks § 105, forts. 

 

- Vissa insatser kan bara erbjudas i andra kommuner, vilket gör att flera 

tackar nej till insatser. 

- Nämnden har inte följt upp arbetet i en årlig skriftlig rapport som 

handlingsplanen specificerar. Däremot har de fått en muntlig uppföljning 

av enhetschef IFO. 

 

Utifrån granskningsresultatet rekommenderas socialnämnden att: 
 

- Upprätta skriftliga rutiner och checklistor/mallar för handläggning av 

ärenden avseende våld i nära relation 

- Utreda vad som felat i hanteringen av anmälningar och 

förhandsbedömningar och säkerställa att berörda individer fått/får hjälp. 

- Med utgångspunkt från en kartläggning och nulägesanalys utreda behovet 

av insatser och göra dem tillgängliga för de behövande. 

- Tillse kompetensutveckling utifrån de behov som framkommer av ovan 

nämnda kartläggning och nulägesanalys. 
 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-02-23 § 26 att överlämna revisions-

rapporten till socialnämnden för beredning med återrapportering senast vid 

fullmäktiges junisammanträde 2021. 

 

Socialnämnden behandlade ärendet 2021-03-25 § 25. Kommunfullmäktige 

informeras om att revisorernas rekommendationer finns med i social-

nämndens handlingsplan för arbete med hot, våld och andra övergrepp i 

nära relation/våldsutsatta kvinnor och barn som bevittnar våld. 

Handlingsplanen reviderades av socialnämnden 2021-03-25. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. Återrapporteringen godkänns. 

 

_____ 

 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Sn 2021-03-25 § 25 

Revisionsrapport 

Utdragsbestyrkande 

  



 

 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2021-05-05 144 
 

 
 

 

Handlingsplan för att 

motverka självmord 

(Medborgarförslag) 
 

 

Ks § 106 Dnr 00110/2020 700 
 

Ett medborgarförslag har lämnats till kommunen med följande innehåll: 
 

” Varje år dör i genomsnitt 34 personer i självmord i Norrbottens län och 

ungefär tio gånger så många försöker ta sitt liv. Trots detta saknas en 

handlingsplan för hur självmorden kan förebyggas i Arvidsjaurs kommun. 

 

På grund av Corona upplever många i Sverige minskad social kontakt och 

stor oro för framtiden. Vi vet att livsomställningar (exempelvis varsel, 

ökad arbetslöshet och ekonomiska problem) kan utgöra en risk för 

psykisk ohälsa och ökad risk för självmord, särskilt för dem som redan 

innan befann sig i en sårbar situation. Det gör att kommunernas 

förebyggande arbete är viktigare än någonsin. 

 

Lokala handlingsplaner är ett viktigt verktyg för att minska antalet 

självmord, då forskningen tydligt visar att kunskap och insatser nära 

människors vardag är avgörande för att vända siffrorna. Det kan till 

exempel handla om att man i skolorna lär eleverna hur de kan möta livets 

svårigheter och att samtliga anställda i kommunen får mer kunskap om 

hur man kan prata om självmord och psykisk ohälsa. Det är också viktigt 

att kommunen ser över hur man arbetar med att förebygga självmord 

genom en klok planering av den fysiska miljön. 

 

Jag uppmanar tillsammans med Suicide Zero Arvidsjaurs kommun att 

vidta följande åtgärder: 
 

1. Politiskt ansvariga ska fatta beslut om att kommunen ska ta fram en 

handlingsplan för det förebyggande arbetet. Handlingsplanen ska 

innehålla tidsatta och uppföljningsbara mål och bygga på forskning. 
 

2. Den politiska ledningen behöver se till att det finns någon som är 

ansvarig för helheten och att resurser kopplas till de insatser som ska 

genomföras. 
 

3. Kommunstyrelsen ska säkerställa att kommunens samtliga 

förvaltningar samordnar sina självmordspreventiva insatser. 
 

4. Riktlinjer och rutiner för självmordsprevention och omhändertagande 

av situationen efter självmord måste också tas fram till kommunens 

samtliga verksamheter. Det är en förutsättning för att kommunens 

handlingsplan ska kunna genomföras med tillräcklig kraft. 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Sn 2021-03-25 § 25 

Revisionsrapport 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 

 
 

ARVIDSJAURS KOMMUN Sammanträdesprotokoll  

Árviesjávrien kommuvdna Sammanträdesdatum 

 

 

Blad 

 

Kommunstyrelsen 2021-05-05 145 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ks § 106, forts. 

 

 Självmorden utgör ett folkhälsoproblem som vi inte längre kan sopa 

under mattan. För att vi ska lyckas att minska självmorden i Sverige krävs 

stora insatser. Ingen kan göra allt men alla kan göra sitt. Därför uppmanar 

jag Arvidsjaurs kommun snarast ta fram en handlingsplan, ett viktigt steg 

i arbetet för ett samhälle utan självmord. 
 

OBS! I Arvidsjaurs kommun har på kort tid många människor tagit sitt 

liv. ” 

 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-06-15 § 58 att överlämna 

medborgarförslaget till socialnämnden för beredning och beslut. 

 

Socialnämnden skickade 2020-09-28 § 58 tillbaka medborgarförslaget till 

kommunfullmäktige utan åtgärd med nedanstående förklaring: 
 

Frågan är kommunövergripande då den rör hela kommunens befolkning. 

Det är en viktig fråga som inte bara ska hanteras av socialnämnden.  
 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-10-27 § 105 att återigen överlämna 

medborgarförslaget till socialnämnden för beredning. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

 

1. Medborgarförslaget besvaras enligt följande; 
 

 Arvidsjaurs kommun har via Norrbottens kommuner anslutit sig till ett 

länsgemensamt arbete för att ta fram riktlinjer till en handlingsplan för 

att motverka självmord. 
 

_____ 

 

 

Justerandes sign  

 

 

 

Beslutsunderlag 

Au 2021-04-21 

Sn 2021-03-25 § 25 – Förslag till svar på medborgarförslag 

Revisionsrapport 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunchefens rapport 

 

 

 

Ks § 107 Dnr 00002/2021 101 

 

Kommunchef Lena Ruth informerar om följande; 
 

Kultur- och fritid 

• Vittjåkk – Underlag för försäljning, dialog med intressenter pågår. 

• Camp Gielas – Minimibemanning under sommaren då förväntan är låg 

avseende beläggning. 

• Prästberget - Fortfarande ingen vattendom. 
 

Samhällsbyggnads 

• Kostenheten – Mbl §11 inför förändring genomförd, nästa steg är 

arbetsbristsförhandling som blir nästa vecka. Rekrytering ny måltidschef 

pågår. 

• Lokalvård – Ny städchef rekryterad, första uppdrag blir att se över 

produktion och bemanning i syfte att effektivisera. 

• Sport- och simhall 
 

Stöd- och service 

• Turism – Till kommunstyrelsen i juni kommer förslag på strategi och 

planering för att digitalisera turistinformationen. 

• Digitala skyltar – Kommunen söker medel ur framtidsbanken för nya 

digitala skyltar, övrig finansiering inom driftsbudget 

• Näringsliv – En positiv bild av utvecklingen, inga konkurser under 2021 

och fram till och med april 17 nystartade företag, varav 7 aktiebolag. 

• HR-enheten – Kompetensförsörjningsstrategi, Chefsutbildningar/träffar 

till hösten 

• Löneenheten – Fungerar bra med den lägre bemanningen! 

• Stratsys – Arbete med implementeringen 
 

Socialförvaltningen 

• Många barnärenden. 

• Ökat tryck på budget- och skuldrådgivning. 

• Budget i balans. Planering framåt i budgetprocessen. 

• Rekryteringsbehov på kort och lång sikt. 

• Nytt verksamhetssystem i samverkan med e-nämnden. Diskussion förs 

om fördelningsmodell av kostnader. 
 

Barn- och utbildning 

• Varit och är en viss oro på grund av Covid-19 spridning 

• Viss oro på grund av de besparingar som står för dörren.. 
_______ 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Rapport från 

kommunstyrelsens 

ordförande 

 

Ks § 108 Dnr 00003/2021 101 

 

Kommunstyrelsens ordförande Sara Lundberg informerar om följande; 
 

Möten sker fortsatt digitalt i stället för att resa. 

April 

 E-nämnden. Diskussioner kring kostnadsfördelning mellan kommuner. 

 Intressenter till Camp Gielas. 

 Intressenter till Vittjåkk. 

 Regionalt Samverkansforum med Försvarsmakten. 

 Årsstämmor med regionala bolag. 

 Länkmöte med kronprinsessparet. 

 Norrbottens Förbundsfullmäktige. 

 Länkmöte med Arbetsmiljöverket efter inspektion på skolans område. 

 Sparbanksstämma. 

 Kommun- och regionrådsgruppen, länkmöte angående Covid-19. 

 Ägarsamråd med Inlandsbanan AB angående utökad investering. 

 Pressmeddelande om att kommunalrådet kliver av. 

 

Maj 

 Länkträff med Sport- och Simhallskonsulterna. 

 

_____ 

 

Justerandes sign 

 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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VD-rapport 

- Arvidsjaur 

Kommunföretag AB 

Ks § 109 Dnr 00026/2021 991 

 

Birgitta Häggström, VD AKAB lämnar följande rapport: 

 

Arvidsjaur Energi AB sökte för ett år sedan bidrag till ny biobränslepanna 

från Klimatklivet. Under februari i år kom först ett positivt muntligt besked 

från Klimatklivsenheten, Naturvårdsverket. Därefter kom ett kontrabesked 

från Enheten för Utsläppshandel hos Naturvårdsverket som i en anmodan 

uppmanade AEAB att börja handla med utsläppsrätter, vilket bolaget 

skriftligen motsatte sig. Miljödomstolen Nacka Tingsrätt har den 13 april 

avslagit AEAB´s överklagan av Naturvårdsverkets beslut om att bolagets 

verksamhet ska omfattas av bestämmelserna i EU ETS. (Handel med 

utsläppsrätter). 
 

Den 15 april kom Naturvårdsverkets beslut om att avslå bolagets ansökan 

om klimatinvesteringsstöd. Som skäl i Mark- och miljödomstolens dom 

framgår att AEAB´s verksamhet omfattas av EU´s system för handel med 

utsläppsrätter och därav får inte stöd ges enligt klimatklivsförordningen. 

(Dom skulle vunnit laga kraft den 4 maj om inte prövningstillstånd beviljas. 

Naturvårdsverkets beslut kom innan dom vunnit laga kraft) 
 

AEAB´s styrelse har överklagat mark- och miljödomstolens dom och gett 

fullmakt till en advokatbyrå att biträda AEAB vid överklagandet.  

Om domstolen beslutar att inte prövar överklagan gäller tidigare dom, vilket 

innebär att AEAB inom 6 veckor ska ansöka om handel med utsläppsrätter. 

Om domstolen däremot prövar överklagan och dömer i likhet med en 

tidigare dom (MÖD 2006:61) kan AEAB på nytt ansöka om 

klimatinvesteringsstöd. 
 

Klimatinvesteringsstöd beviljas till åtgärder som varaktigt minskar utsläpp 

av växthusgaser medan EU ETS (handel med utsläppsrätter) innebär att 

bolagets utsläpp av växthusgaser regleras av antalet utsläppsrätter som 

bolaget innehar. Bolaget ”pliktar” om utsläppen blir för höga. Plikten 

innebär att bolaget ”köper” ytterligare utsläppsrätter däremot om 

utsläppsrätterna inte förbrukas kan dessa säljas på marknaden via 

mäklare/rådgivare i EU ETS frågor. 

Investering i en biobränsleeldad panna är fortfarande aktuell och när 

ovanstående myndighetsbeslut har klarlagts kommer underlag till 

upphandling färdigställas. Den tidigare tidsplanen kommer att justeras när 

mark- och MÖD kommer med sitt avgörande. 
 

Förhandlingar pågår gällande bränsleinköp eldningssäsongen 21/22.  

Enligt Energimyndigheten är priserna på väg ned vilket inte stämmer med 

den bild som finns i Norra Sverige. En fortsatt uppgång kan nog förväntas 

även kommande säsong. 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 
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Ks § 109, forts. 

Rapphönan 3 - AEAB har beslutat avbryta upphandling av 

ombyggnadsprojektet på fastigheten Rapphönan 3. 

Med ett elevboende följer ett ansvarstagande som ingen inom koncernen 

ville ta. 

AEAB har för närvarande kontakt med ett företag som är intresserad av att 

hyra halva fastigheten samt befintliga kallgarage. Företagaren har planer på 

att utöka sin verksamhet i Arvidsjaur men det finns ett nuvarande hyresavtal 

som först måste lösas. 

Sommarrevision - Planering inför sommarens revisionsarbete pågår. Under 

denna vinter har ett par läckage upptäckts på äldre fjärrvärmeledningar där 

akutåtgärder tillfälligt löst problemen. Bakgrund till dessa läckage är att 

under en tid användes isolerade kopparledningar, vilket är ett mjukt material 

som påverkas av rörelser i marken. Läckagen innebär att ledningsdragningar 

där dessa ledningar har använts, kommer att undersökas för att identifiera 

om ytterligare ledningar ska bli föremål för utbyte eller om ev. framtida 

liknande läckage ska lösas genom s.k. ”brandkårsutryckningar”. Under 

senare år används isolerade stålpipor i bolagets fjärrvärmenät. Förutom 

detta ska sedvanliga underhåll genomföras underperioden juni tom augusti. 

Covid-19 - Inför sommarens revision har snabbtester inskaffats. Tanken är 

att entreprenörer som är inblandade i sommarrevisionen ska snabbtestas 

innan dessa släpps i in anläggningen. 

Arvidsjaurhem AB - Verksamheten löper på, men insjuknande i covid-19 

har medfört ganska mycket frånvaro, vilket belastar organisationen. 

Hundsök i förebyggande syfte, för att hitta eventuella vägglöss, har 

genomförts i 120 lägenheter. 

Årsredovisning 2020 och budget för 2022 fastställdes på styrelsemötet i 

mars. Bolaget fortsätter givetvis med åtgärder för att minimera risken för 

smittspridning. Arvidsjaurhem har gått med i allmännyttans klimatinitiativ 

där målsättningen är att minska utsläppen av växthusgaser och driva på 

klimatomställningen. 

_____ 

Justerandes sign Beslutsunderlag Utdragsbestyrkande
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Uppföljning av Arvidsjaur 

Flygplats AB’s 

verksamhet och ekonomi 

år 2021  

 

Ks § 110 Dnr 00019/2021 998 

 

Kommunstyrelsen har beslutat att uppföljning av Arvidsjaur Flygplats AB's 

verksamhet och ekonomi fortsättningsvis ska vara en stående punkt på 

kommunstyrelsens dagordning, till dess att kommunstyrelsen beslutar annat. 
 

Det går fortfarande tungt när det gäller reguljära flygtrafiken. En liten 

ökning har skett under april månad men det påverkar inte ekonomin så 

mycket. Hittills i år är det 25 146 passagerare mindre än föregående år, 

vilket är en minskning med drygt 69% och det är främst utrikes charter som 

har minskat. 
 

Några av bolaget anställda har sökt och anställts hos kommunen. Det 

innebär en minimal bemanning på rampsidan där alla behövs dagligen, är 

någon sjuk så måste någon från annat skift ta morgon eller kväll. Ett par fall 

av covid-19 medförde att ett par medarbetare var borta ett par veckor. 

Bolaget har kort om personal även på de övriga avdelningarna, och 

rekrytering av följande personal pågår; OM Operation Manager, 

MM Maintenance Manager, Flygledare till TWR, Fyra ramparbetare och 

Personal till EXP. 
 

Tillträdande VD är på plats. För tjänsten krävs mycket utbildning. 

Transportstyrelsen kommer förhoppningsvis godkänna VD’n innan 

semestrarna. 
 

Lokalerna för flygteknikerutbildningen är färdigställda och färdiga för 

inflyttning. Avtal skrivs i närtid. 
 

Positivt är att kommunen fått beslut om det årliga driftbidraget från 

Trafikverket, 7,9 Mnkr (7 961 000 kr) vilket är ungefär som budgeterat och 

kommer därför inte att påverka prognosen för året. 
 

Ekonomiskt så ligger prognosen för året på - 7,6 Mnkr sista mars, och 

risken finns att den blir ännu större. Arbete pågår med delårsresultatet för 

april, samtidigt fortgår arbete med budget 2022. 
 

_____ 
 

 

Justerandes sign 
 

 

 

Beslutsunderlag 

 

Utdragsbestyrkande 

 

  



 

 

KOMMUNSTYRELSEN 2019-2022 
 

Sammanträde: 2021-05-05 
 

Ordinarie ledamöter: 

    

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Sara Lundberg 1          

 2 Marcus Lundberg 1          

 3 Johan Lundgren 1          

 4 Lena Karlsson -          

 5 Britt-Inger Hedman 1          

 6 Margoth Holmqvist -          

 7 Leif Andersson 1          

 8 Kristina Bäckström -          

 9 Martin Nilsson -          

 10 Lennart Wigenstam 1          

 11 Marius Helland Vassbotn 1          

 

 

Ersättare: 

     

Namn Närvarande Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

 1 Kristina Taimi           

 2 Linda Stenvall           

 3 Ulf Isaksson 1          

 4 Björn Lundberg 1          

 5 Kenneth Bäcklund           

 6 Margot Nilsson           

 7 Ingrid Lundqvist           

 8 Ann-Karin Sörmo 1          

 9 Samuel Wigenstam           

 10 Bjarne Hald 1          

 11 Jens Eliasson           
 

SUMMA 11          
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